

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE
AFD. 306, STENSTRUPPARKEN
MANDAG DEN 6. JANUAR 2026
FRA KL. 18.30 TIL 20.00

TILSTEDE: Majbrith, Dorthe, Winnie (suppl.), Thea (suppl.) og Lene (ref.)

FRAVÆRENDE: Danny, Majbritt

FRAVÆRENDE UDEN AFBUD: ingen

1. GDKENDELSE AF REFERAT AF 4. NOVEMBER 2025

Referat godkendt.

2. NYT FRA ORGANISATIONEN/BOLIG NÆSTVED:

Brian Brusen har indkøbt 1 robotklipper ca. kr. 60.000,-

Man skal bruge sin mailadresse for login på Bolig Næstveds hjemmeside

Udskiftning af forbrugsmålere begynder 2. februar 2026

Konference 11. kreds, lørdag den 14. marts 2026. Konferencen afholdes i Køge.

3. NYT FRA BESTYRELSEN:

Bestyrelsen har haft møde med Brian Brusen og Steen Ibsen vedrørende storskraldspladsen (udsendt referat til alle bst. medlemmer og suppleanter.)

Der er udarbejdet en skrivelse , som er omdelt til alle lejemål, samt opslag på alle opgangsdøre.

I den forbindelse blev der rejst følgende spørgsmål: Manglende miljøkasser, belysning på sti mellem hegn og beplantning, skraldespand til hundeposer på lysmast mod Bogensevej samt flere som ikke vedrørte storskraldspladsen. Disse spørgsmål/klager kræver et møde med Brina Brusen og Steen Ibsen.

4. ØKONOMI:

Kt. for beboeraktiviteter kr. 25.000,-

Kt. bestyrelse kr. 5.000,-

Hoppeloppen saldo pr. 1. januar 2026 kr. 1.207,90

Udlejning af bord/stole samt boremaskine saldo pr. 1. januar 2026 ?

Fordeling af beløbet aktivitetskonto til diverse aktiviteter tages op senere

5. FORSLAG FRA BEBOERNE:

Ingen forslag

6. FORSLAG FRA BESTYRELSEN:

ingen nye forslag

7. Info:

Der har været og er stadig problemer med opgangsdøre og dørtelefoner.

Problemer med belysning i opgange og belysningen udenfor langs blok D.

Beboerne efterlyse forståelse for problemerne på driftskontoret, føler sig afvist når de henvender sig med problemerne.

Der er købt nye Øl/vandglas til festlokalet.

Fik en snak om overholdelse af bestyrelsesbeslutninger samt udførsel af de opgaver man påtager sig. Problematikken tages op igen.

8. FACEBOOK:

De i bestyrelsen aftalte emner kommer ikke på. Emnet tages op igen senere.

9. EVENTUEL:

Ønske om en kile eller krog til indgangs/udgangs dør kælder i forbindelse med udlejning af festlokale.

Der er stadig stor kritik af rengøringen i vore opgange.

Er det ulovligt at nævne suppleanterne i forbindelse med referat fra vore bestyrelsesmøder? Lene undersøger sagen.

Mødet slut kl. 20.30